
Bona vesprada a totes i tots 
 
 

En primer lloc, no puc fer altra cosa que agrair la vostra presència i que s’hageu 

acostat al centre cultural a acompanyar-nos en este acte que el protocol dia que 

havíem de fer.  

Aprofite també l’ocasió per a animar-vos a participar, i seguir activament el dia 

a dia del BLOC de MASSAMAGRELL, no únicament durant els dies de campanya 

sinò al llarg de tota la legislatura.  

El nostre no és un compromís de dos setmanes fins que poseu el vot a la urna, 

tot lo contrari és i serà constant. 

 

Però bé, no estic ací dalt per a soltar-vos la parrafada que podríeu esperar de 

qualsevol polític que estem acostumats a veure, els que me coneixeu, que dels 

presents sou la majoria, sabeu que ho faria malament. El que vaig a fer és 

parlar-vos com un veí més de Massamagrell, com un més de vosaltres que 

passeja, compra, xafa i viu el nostre poble i que té, igual que totes les 

persones que formem el BLOC, ganes de treballar per Massamagrell.   

 

Tota la candidatura del BLOC de MASSAMAGRELL, la qual em sent molt 

orgullós d’encapçalar, son veïns del nostre poble que combinen experiències 

professionals o estudiantils en sectors totalment diferents.  

Entre les 17 persones que conformem la llista trobem professionals del mon 

educatiu, sanitari, empresarial, treballadors autònoms, estudiants etc.  

Per una banda aquesta pluralitat enriqueix una candidatura que valorarà des de 

totes les perspectives la millor forma de prendre decisions, el que siga millor 

per al nostre poble i per als nostres veïns. 

 



 

D’altra banda, i afortunadament,  

com he dit tots estem dins del mon laboral o estudiantil, vull dir amb açò que 

ningú té  interès el pillar la “pagueta” de regidor i passar els quatre anys, sinó 

que ens mou una il·lusió i espenta de que les coses poden fer-se d'un altra 

manera, amb una altra forma de fer política i fer poble.  

Per este motiu, presentem una candidatura d’un grup de persones que estem ací 

per a servir, no per a servir-nos. Justament ara que els polítics estan tant 

mal vist és quan cal reivindicar la figura de les persones que ofereixen el seu 

temps, el seu esforç, per un compromís amb els altres, per una vocació de servei 

públic.  

 

La política espanyola i valenciana en general, però Massamagrell en particular 

necessita ciutadans compromesos i actius. L’experiència ens diu que la 

participació ciutadana és un simptoma de bona salut democràtica. Per este motiu 

des del BLOC vos animem a participar en la vida del nostre municipi, 

independentment de l’àmbit de participació que més vos agrade, es a dir, a 

través d’associacions, clubs esportius, col·lectius culturals etc. La majoria de 

nosaltres estem molt involucrats dins del teixit associatiu del poble, esports, 

música, falles etc. i comparitm amb molts veïns la sensació de que hi ha una 

altra forma de governar Massamagrell, basada en uns valors que cada dia 

costa més trobar com l’honradesa, la solidaritat, la igualtat, l’esforç,  la 

dedicació i el servei. 

 

Vivim a un poble que organitza events amb l’objectiu que tinguen una gran 

repercussió com els 15 km Villa de Massamagrell, on venen a còrrer atletes de 



gran prestigi nacional a canvi d’un bon grapat d’euros; que monta concerts de 

grups que son els més importants en el panorama nacional; que es seu d’un 

Europeu de pilota a mà per al qual construïx una instal·lació expressament per a 

l’ocasió etc. Vivim al Massamagrell dels grans events i que dona l’esquena als 

xicotets detalls, els que de veritat afecten als ciutadans. 

 

Aquells detalls cada vegada més habituals de trobar gent rebuscant als 

contenidors de fem; detalls com que les cues a la porta de Caritas cada dia son 

més llargues; com anar a l’ambulatori i vore el malestar de la gent per les 

deficiències del servei, o qüestions com que a l’estiu hem de compartir un 

pediatra amb la Pobla de Farnals, es a dir, un pediatra per a més 22.000 

persones i un llarg etc. d’assumptes manifestament millorables que afecten el 

dia a dia de tots els que estem aci. 

 

Per este motiu pensem des del BLOC de Massamagrell que hi ha altra forma de 

fer les coses, nosaltres apostem per encaminar la política cap al benestar 

dels nostres veïns, per a que tots tinguen cobertes les seves necessitats 

bàsiques i a partir d’ahí elaborar una oferta cultural, esportiva i d’oci tenint en 

compte els moments econòmics que passem i sense cap objectiu faraònic ni 

mediàtic, amb l’únic objectiu de millorar en el que siga possible el dia a dia dels 

nostres veïns. Però, repetisc el primer objectiu es que els assumptes bàsics del 

benestar de tots els veïns de massamagrell estiguen coberts. Anem a anar pas a 

pas i adaptem-se al context en el que vivim.  

No podem posar les millors teules i el fumeral més car, quan encara no hem 

acabat el primer pis i els taulells del garaig estan caiguent-se. 

 



Per citar un exemple, en els diners que costà portar a Melendi no fa més d’un 

més podríem tindre un pediatra més per a tot l’any. Que és més necessari?  

El mateix ocorre amb la canxa de pilota del One Wall, amb els diners que s’han 

gastat per a fer una instal·lació que de moment únicament s’ha utilitzat un dia 

tindríem uns piscina coberta per a tota la vida. 

Ja fa uns anys es feu un referèndum al poble per decidir les dates de les festes 

locals i guanya l’opció de realitzar-les la tercera setmana,dons  be, algú es trau 

de la gorra unes festes en juliol (digueu-li fundacionals) amb la qual cosa es 

duplica les despeses en festes.    

Penseu que això es prioritari? 

El 15 km de Massamagrell, si es una prova a la que participen 3000 corredors es 

pel tracte que es dona pel Club d’atletisme local, molt bona organització i tots 

els detalls cuidats al màxim, i no pel Chema Martinez, Marta Dominguez, de la 

Ossa, i demés corredors que ens costen un bon grapat d’euros la seua 

participació. 

 

Estic convençut que tots els que estem ací compartim una idea molt pareguda de 

Massamagrell, des del BLOC tenic clar que volem un Massamagrell més 

sostenible, amb millor qualitat de vida i que siga atractiu per viure; que tinga un 

carril bici que ens porte a la platja i no a la sequia com el que hi ha ara , vos 

convide a que agafeu la bicicleta i aneu un dia a la platja...i ja em contareu, o 

millor conteu-li-ho als que l’ha fet. 

Volem un poble  on els més menuts puguen anar a escoletes públiques gratuïtes 

de 0 a 3 anys, on els joves tinguen una formació que els permeta ser ciutadans 

de món sense oblidar les seves arrels, una vivenda amb uns preus dignes on 



emancipar-se;  que els nostres majors puguen percebre la seua condició com un 

avantatge i no com un problema.  

 

Com podeu vore, estes propostes, como totes les que podeu llegir al nostre 

programa electoral son pràctiques, fàctibles, realistes i adaptades als temps 

que corren. No son ni faraòniques ni mediàtiques i totes elles contribueixen a 

millorar la ja complicada de per si rutina diària dels massamagrellencs. 

  

La colla de gent que formem el BLOC de Massamagrell, estem compromesos amb 

els nostres veïns i amb aquesta idea de poble. Estem convençuts que per a fer-

ho realitat no cal gastar més del que tenim, de que no ens calen obres 

faraòniques que ens hipotequen de per vida. Pensem que només cal aplicar el 

sentit comú, gestionar amb rigor, escoltar als veïns i fer de la transparència 

en la gestió una qüestió primordial.  

  

Una forma de fer política que compartim amb tota la gent que formen les 

candidatures del bloc de tots els municipis al llarg del País Valencià, uns valors 

que compartim amb la llista a les Corts que encapçala Enric Morera i una 

determinació i personalitat com la de la també candidata a diputada en les corts 

Monica Oltra. Igual que ho estan fent ells, recolzem a la música en valencià 

menyspreada, oblidada i marginada pels ajuntaments, diputacions i per Canal 9 . 

Altra cosa que ens agradaria que pensareu el que ens costa un gran premi de 

formula 1 es podrien fer  140 escoletes infantils. en cinc anys amb el que ens 

costa la formula 1 tindrem les escoletes en tots els pobles. 

Imagineu-vos un hospital, acabat de construir , nou de trinqui, dotze plantes, 

1200 habitacions,quiròfans; sense metges, infermeres, ni llits,...... Això es 



l’aeroport de Castelló, ni te avions, ni permisos, i vorem quin es el dia que aterra 

el primer avió. 

De la mateixa forma que ha fet el senyor Camps amb les víctimes del metro, a 

qui no vol rebre ni escoltar després d’haver patit l’accident de metro més greu 

de la nostra historia. 

 

La llei de dependència aprovada pel govern de Zapatero, com qui la de dur a 

terme a la nostra comunitat es el govern del pp, la tenen aparcada en un caixó  

amb la qual cosa estan perjudicant des de fa ja quatre anys a quasi 30000 

famílies valencianes. 

 

Un altre aspecte, que s’escapa de tota lògica és l’assumpte de tv3. Que des de 

el sofà de ma casa puga vore la CNN, la BBC o Al Jazeera i no puga vore la 

televisió d’una comunitat veïna. En quin cap entra ixa vulneració a la llibertat 

d’expressió i d’informació? volem veure la tv3, la de madrid , la d’andalusia, la 

gallega, la basca, les volem veure totes. 

 

Mireu, passejant fa 2 setmanes pel raval, una persona em va dir "xiquet es la 

primera vagada que no vaig a votar al meu partit i vos votaré a vosaltres. I 

acabaré de soltar-vos el rollo dient-vos lo mateix que li vaig contestar a ell: no 

pense defraudar-te, no pense defraudar-vos. 

 

Moltes gràcies per la vostra assistència i com ja he dit anteriorment estem a la 

vostra completa disposició des de hui fins a d’ací 4 anys per a raonar sobre 

qualsevol cosa que vos pase per el cap que estic segur que ens ajudarà a millorar 

el nostre poble. 


